

《单词百科:foreclosure是什么意思?foreclosure怎么发音?foreclosure的解释和用法》

英语单词foreclosure是什么意思?foreclosure怎么读?foreclosure怎么发音?简答网为您整理了foreclosure的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



foreclosure怎么读

foreclosure的读音:[f kl (r)]

foreclosure的意思

1、n.丧失抵押品赎回权，排斥;

foreclosure的双语例句

1、I shopped at the foreclosure department of a bank.

而我是在一家银行的破产清偿部购买的。

2、Over a quarter of its houses have received a foreclosure notice, says RealtyTraca property consultancy.

超过四分之一的房子收到了一份丧失抵押品赎回权的通知，不动产数据机构RealtyTrac如是说。

3、About 2 percent of all home loans are ring for closure in foreclosure.

约2%的房屋贷款者丧失了抵押品赎回权。

4、Not all delinquencies lead to foreclosure.

并不是所有未按时还债的情形都会导致丧失抵押品的赎回权。

5、Negligence by the initial obligation to accommodate the decision may lead to the cancellation of foreclosure.

疏忽容纳由最初义务决定也许导致回赎权的取消。

6、A farm foreclosure sale in Iowa in 1933.

1933年,爱荷华州一被抵押农场拍卖。

7、A bankruptcy in real estate terms is known a foreclosure.

止赎是房地产破产中的著名条款。

8、Lenders generally do not want to be in the business of selling houses reclaimed through foreclosure.

借贷人通常并不想通过取消抵押品赎回权来销售收回的房屋。

9、Foreclosure victim will seek relief from the court of appeals.

丧失赎回权的受害者会到上诉法院伸冤。

10、Its unemployment rate and foreclosure rate are both well below the national average.

德州的失业率和丧失赎回权率远低于全国平均水平。

11、The nation's foreclosure rate, while up significantly, still well under 5 % for all

mortgages.

国家的赎回权取消率(明显上升)对于所有的抵押来说仍低于5%.

12、About 1 percent of the mortgage loans were pending foreclosure, up from percent.

即将丧失抵押品赎回权的按揭贷款的比例从0.65%上升至约1.04%.

13、But this varied greatly between states and foreclosure rates explained 90 per cent of the variation.

但各州数据存在显著差异,而房屋止赎率能够解释90%的变动.

14、A foreclosure notice is pasted to the door of his house.

一张回收通知单贴在他的门上.

15、And the hard truth is that in many cases preventing foreclosure is a bad idea.

不容辩驳的事实是,很多情况下制止没收并不是好主意.

16、Excluding the 16 highest foreclosure states, the others almost flat prices.

将16个止赎现象最严重的州排除之后,其它州的房价几乎持平.

17、Now, a different breed of flipper is proliferating: one who seeks bargains at foreclosure auctions.

目前,一种不同的炒房手段正迅速兴起:在止赎拍卖中低价接手.

18、So, if all of his units are going into foreclosure are bought by individuals, then the building would be warrantable.

所以,如果他的单位是丧失抵押品赎回权都是由个人购买,然后大楼将可保证.

以上是简答网为您整理的foreclosure怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助.

<https://dict.jiandongshicai.cn/foreclosure>